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Številka: 9000-0001/2014 
Datum:    26. 10. 2017 

Z A P I S N I K 
25. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka, ki je bila v četrtek, 26. oktobra 2017 v 
veliki sejni dvorani Občine Škofja Loka, Poljanska cesta 2, II. nadstropje. 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: 
Bojan Berčič, Anton Bernik, Marko Breznik,, Maja Cankar, Marija Demšar, Metod Di Batista, Aleš 
Habjan, Veronika Hartman, Gregor Hostnik, mag. Mirjam Jan-Blažić, Valentin Jesenovec, dr. David 
Jezeršek, Borjana Koželj, Rolando Krajnik, Lea Leona Mlakar, Tomaž Paulus, Ciril Peternel, dr. 
Mateja Podlogar, Rok Primožič, Tine Radinja, mag. Melita Rebič, mag. Robert Strah, Klemen 
Štibelj, Davor Tavčar, Martin Trampuš, mag. Jožica Vavpotič Srakar in Viktor Zadnik. 
 
Opravičeno odsotni član: 
Igor Drakulić. 
 
Prisotni predstavniki tiska in medijev: 

 Jana Jenko, RADIO SORA 

 Danica Zavrl Žlebir, GORENJSKI GLAS 

 Klavdija Škrbo Karabegović, LOŠKE NOVICE 

 Tea Arsovski, LOŠKI UTRIP. 
 
Prisotni s strani Občine Škofja Loka: 
Mag. Miha Ješe – župan Občine Škofja Loka, mag. Špela Justin – direktorica Občinske uprave 
Občine Škofja Loka, mag. Hermina Krajnc, Tatjana Bernik in Olivera Malijanska.– vsi Občinska 
uprava Občine Škofja Loka. 
 
Ostali prisotni: 
Julija Marošek in Slavka Zupan - obe Nov,na razvoj, Razvoj lokalnih skupnosti d.o.o., Simona 
Krese - preizkušeni državni notranji revizor, Janja Bogataj - ravnateljica Vrtca Škofja Loka, Sonja 
Škoda - računovodkinja Vrtca Škofja Loka in Marjana Mohorič - računovodkinja Vrtca Škofja Loka. 
 
Sejo je vodil župan Občine Škofja Loka mag. Miha Ješe. 
 
Župan je povedal, da z današnjo sejo začenjajo zadnje leto njihovega mandata. Sledi jim še eno 
leto sodelovanja. 
Na kratko je podal nekaj informacij: 

1. Četrtega novembra ob 11. uri bo slavnostna saditev najstarejše trte z Lenta, mariborski  
župan se je opravičil, bodo pa prisotni podžupan in viničarja. Prisotna bo tudi delegacija iz 
Freisinga in številni povabljeni veleposlaniki. 

2. Zgibanka o Odloku o javnem redu in miru je bila pripravljena ampak je v taki obliki – preveč 
represivni – prepovedni in jo bodo preoblikovali malo drugače ter bo predstavljena spomladi 
v času Loško je ekološko. 

 
Prisotnih je bilo 19 svetnikov. 
 
K 1. točki: POTRDITEV DNEVNEGA REDA 25. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
                  OBČINE ŠKOFJA LOKA 
 
Prisotnih je bilo 19 svetnikov. 
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Svetniki so z 17 glasovi ZA sprejeli naslednji 
DNEVNI RED: 

1. Potrditev dnevnega reda 25. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka 
2. Pregled in potrditev zapisnika 24. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka 
3. Poročilo o izvršenih sklepih 24. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka 
4. Predlog Odloka o razveljavitvi Odloka o razglasitvi »Tavčarjevega dvorca« na Visokem za 

kulturni spomenik – skrajšani postopek 
5. Predlogi sprememb in dopolnitev odlokov s področja varstva okolja – druga obravnava 
a) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oskrbi s pitno vodo na območju 

Občine Škofja Loka 
b) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja obvezne lokalne 

gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Škofja Loka 
c) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in 

padavinske odpadne vode ter izvajanju posebnih storitev 
6. Predlog določitve nove ekonomske cene programov v Vrtcu Škofja Loka 
7. Poročilo o opravljeni notranji reviziji dela poslovanja javnega zavoda Vrtec Škofja Loka 
8. Sklep o izvedbi celotnega projekta izgradnje novega Vrtca Škofja Loka – Kamnitnik, 

vključno z lastno centralno kuhinjo 
9. Strategija zdravstvenega varstva v Občini Škofja Loka 
10. Za obrate, ki predelujejo ali skladiščijo nevarne odpadke, je nujno da se določijo parametri 

na osnovi katerih lahko ti obrati obratujejo 
11. Odgovori na svetniška vprašanja 
12. Pobude in vprašanja svetnikov. 

 
K 2. točki: PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 24. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
                  OBČINE ŠKOFJA LOKA 
 
Prisotnih je bilo 19 svetnikov. 
 
Svetniki so z 16 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel zapisnik 24. redne seje Občinskega sveta 
Občine Škofja Loka. 
 
K 3. točki: POROČILO O IZVRŠENIH SKLEPIH 24. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
                  OBČINE ŠKOFJA LOKA 
 

Ni bilo razprave. 

K 4. točki: PREDLOG ODLOKA O RAZVELJAVITVI ODLOKA O RAZGLASITVI 
                   »TAVČARJEVEGA DVORCA« NA VISOKEM NA KULTURNI SPOMENIK – 
                   skrajšani postopek 
 
Župan je povedal, da je potrebno razveljaviti občinski odlok za kulturni spomenik občinskega 
pomena, ker je medtem postal kulturni spomenik državnega pomena. 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za okolje in prostor Tatjana Bernik. 
 
Aleš Habjan je kot predsednik Odbora za urejanje prostora, varstvo okolja in prenovo Občinskega 
sveta Občine Škofja Loka povedal, da člani odbora niso imeli pripomb in da predlagajo 
občinskemu svetu da sprejme predlog v predloženem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 21 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 21 glasovi ZA sprejeli naslednji 
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SKLEP: 
Predlagana točka: Predlog Odloka o razveljavitvi Odloka o razglasitvi »Tavčarjevega 
dvorca« na Visokem za kulturni spomenik se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
Prisotnih je bilo 23 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 23 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Odlok o razveljavitvi Odloka o razglasitvi 
»Tavčarjevega dvorca« na Visokem za kulturni spomenik v predloženem besedilu. 
 
K 5. točki: PREDLOGI SPREMEMB IN DOPOLNITEV ODLOKOV S PODROČJA 
                  VARSTVA OKOLJA – druga obravnava 
 

a) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o oskrbi s pitno vodo na 
območju Občine Škofja Loka 

b) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja obvezne 
lokalne gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Škofja 
Loka 

c) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in čiščenju 
komunalne in padavinske odpadne vode ter izvajanju posebnih storitev 

 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za gospodarske javne službe in 
prometno infrastrukturo Olivera Malijanska. 
 
Mag. Mirjam Jan-Blažić je kot predsednica Odbora za gospodarske javne službe Občinskega sveta 
Občine Škofja Loka povedala, da je odbor obravnaval vsa tri gradiva in predlaga občinskemu svetu 
da sprejem predlagane sklepe. 
 
Prisotnih je bilo 23 svetnikov. 
 
Svetniki so sprejeli naslednje tri sklepe: 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o oskrbi s pitno vodo na območju Občine Škofja Loka. (23 ZA) (sklep je 
sprejet) 

2. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o načinu opravljanja obvezne lokalne gospodarske javne službe ravnanja s 
komunalnimi odpadki v Občini Škofja Loka. (23 ZA) (sklep je sprejet) 

3. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode ter izvajanju 
posebnih storitev. (22 ZA) (sklep je sprejet) 

 
K 6. točki: PREDLOG DOLOČITVE NOVE EKONOMSKE CENE PROGRAMOV V VRTCU 
                  ŠKOFJA LOKA 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti Občinske 
uprave Občine Škofja Loka mag. Hermina Krajnc. 
 
Mag. Melita Rebič je kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti Občinskega sveta Občine 
Škofja Loka povedala, da člani odbora niso imeli pripomb na predlog gradiva in predlagajo 
občinskemu svetu da ga sprejme. 
 
Tomaža Paulusa je zanimalo koliko časa računajo, da bi bila ta ekonomska cena taka kot je? 
Po normativih naj bi imela ravnateljica še 2,9 pomočnika. Pomočnika sta 2, 0,9 pomočnika pa 
manjka in ga je zanimalo ali je to v tej kalkulaciji kaj že vračunano ali še ni? 
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Župan je odgovoril, da bo ponovna sprememba cene takrat, ko se bodo bistveno spremenili 
stroški. Če ne prej, najbrž takrat, ko bo novi vrtec. 
 
Mag. Hermina Krajnc je povedala, da kar zadeva izračuna števila pomočnika ravnatelja, je bil tisti 
izračun 2,9 napačen izračun, ker so nepravilno razumeli zakonodajo.  
S strani ministrstva so pridobili pojasnila, da mora biti za tri pomočnike ravnatelja najmanj 51 
oddelkov. 
 
Rolando Krajnik je vprašala, koliko bo to za občino večji strošek? 
 
Mag. Hermina Krajnc je odgovorila, da bo to na mesečni ravni malo več kot 13.000€, na letni ravni 
156.000€. 
 
Rolando Krajnik je še vprašal, koliko pa bodo dali starši več? 
 
Mag. Hermina Krajnc je povedala, da je to predstavljeno v samem predlogu vrtca, glede na plačni 
razred je izračunano, koliko več pride na starša. 
 
Rolando Krajnik je vprašal, kdaj je bila zadnjič sprememba cen? 
 
Župan je odgovoril, da letos spomladi. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da pogreša primerjavo z ostalimi občinami primerljive z našo občino? 
 
Mag. Hermina Krajnc je povedala, da je to vrtec predložil in da lahko to pove ravnateljica. 
Primerjava je bila razdeljena med svetnike. 
 
Prisotnih je bilo 23 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 23 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Sklep o določitvi cene programov v vrtcih 
Občine Škofja Loka. 
 
K 7. točki: POROČILO O OPRAVLJENI NOTRANJI REVIZIJI DELA POSLOVANJA JAVNEGA 
                  ZAVODA VRTEC ŠKOFJA LOKA 
 
Župan je dejal, da je izjemno zadovoljen da so bile v letu 2016 v glavnem zadeve sanirane in da se 
bo to videlo pri reviziji in da ne bo težko sprejeti te revizije. 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti Občinske 
uprave Občine Škofja Loka mag. Hermina Krajnc. 
 
K sami reviziji dela poslovanja javnega zavoda Vrtec Škofja Loka je podala kratko obrazložitev 
preizkušena državna notranja revizorka Simona Krese. 
Predmet revizije je bil najprej določen s strani Občine Škofja Loka, določenih je bilo osem področji, 
s tem da se je to naknadno uskladilo z vodstvom vrtca, ker se je izvajala revizija tudi kot notranja 
revizija za javni zavod Vrtec Škofja Loka, poročilo pa je dobil tudi ustanovitelj, se pravi Občina 
Škofja Loka. 
Revidirali so osem področji. Revidirano je bilo leto 2016, v določenem manjšem obsegu pa tudi leti 
2015 in 2014. 
En del revizije se je nanašal na strokovno vodenje vrtca oz. v okviru tega oblikovanje oddelkov 
vrtca, spremljanje potreb uporabnikov, poslovni čas in te vsebine. 
V tem delu so ugotovili, da res vrtec zagotavlja vse potrebne evidence, podatke, spremlja 
spremembe, tako da je v tem delu poslovanje res pohvalno in pregledno, da je bilo do ugotovitev 
res zelo lahko priti. 
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V poslovodnem delu se je pa delalo za leto 2016, nekaj pa tudi za leto 2015 in 2014, predvsem v 
delu, ki se nanaša na financiranje s strani ustanoviteljice Občine Škofja Loka. 
Glede na zelo velik obseg in vzorcev in obsega poslovanja, kar je bilo revidirano, so na koncu 
ugotovili, da so bile težave v preteklosti, ampak so bile že tekom leta le-te odpravljene, nekaj še 
med samo revizijo. 
Zdi se ji zelo pomembno, da je vodstvo vrtca že sproti odpravljalo pomanjkljivosti, da je seznanjalo 
tako občino, kot svet zavoda. 
 
Mag. Melita Rebič je kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti Občinskega sveta Občine 
Škofja Loka povedala, da se je odbor z rezultati revizije seznanil. Že na samo sejo odbora so 
prejeli tudi tabelo pregleda teh popravljalnih ukrepov, ki jih je pripravila ga. ravnateljica. Te ukrepe 
so dobili danes po e-pošti, tako da so svetniki tudi s tem seznanjeni. 
 
Prisotnih je bilo 25 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 25 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka se je seznanil s Poročilom o opravljeni notranji reviziji 
dela poslovanja javnega zavoda Vrtec Škofja Loka. 
 
Prisotnih je bilo 25 svetnikov. 
 
Svetniki so z 24 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Predlagana 8. točka dnevnega reda: Strategija zdravstvenega varstva v Občini Škofja Loka 
se prestavi na 9. točko, 9. točka: Sklep o izvedbi celotnega projekta izgradnje novega Vrtca 
Škofja Loka – Kamnitnik, vključno z lastno centralno kuhinjo pa se prestavi na 8. točko. 
 
K 8. točki: SKLEP O IZVEDBI CELOTNEGA PROJEKTA IZGRADNJE NOVEGA VRTCA 
                  ŠKOFJA LOKA – KAMNITNIK, VKLJUČNO Z LASTNO CENTRALNO KUHINJO 
 
Župan je povedal, da bodo sredstva od Eko sklada dobili na podlagi projekta in naknadno tudi ni 
poročanja. Priključna moč ni potrebna 310 kilovatov, kot je bilo prvotno predvidena in približno 190 
brez kuhinje, ampak sta oba podatka drugačna: namreč 260 kilovatov je celotna potreba, 217 
kilovatov pa brez celotne kuhinje. 
Razlika v vrednosti investicije pa ostaja bodo o investiciji odločili svetniki. Vendar se je razlika tudi 
zmanjšala od prejšnjih 340.000€ na 243.000€. Ostaneta pa dve notranji tveganji: organizacija 
kuhinje in nadzor nad stroški. 
Organizacijo kuhinje bo prevzela ravnateljica, nadzor nad stroški pa bo nadzirala tudi občina. 
 
Tomaž Paulus je povedal, da so to točko predlagali mag. Mirjam Jan-Blažić, Davor Tavčar in on. 
 
Mag. Melita Rebič je kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti Občinskega sveta Občine 
Škofja Loka povedala, da so imeli na odboru kar dolgo razpravo okrog tega in na koncu je bil 
sprejet sklep, da naj bo kuhinja v celoti v funkciji takoj ob otvoritvi vrtca, da pa če je zaradi financ 
potreben kakšen zamik pri investiciji, je tudi to bolj sprejemljivo, kot pa da kuhinje pri samem 
začetku ne bi bilo. 
 
Župan je povedal, da se bo vse skupaj zamaknilo še za dva meseca, ker so jih projektanti 
prepričali, da ni dovolj samo eno leto izgradnje, ampak dva meseca dodatno še za pridobitev 
soglasja za uporabno dovoljenje in vseh ostalih potrebnih soglasij. 
 
Davor Tavčar je na kratko pojasnil, zakaj so se odločili, da pripravijo ta predlog. 
Do njih so prišle govorice, da se ne namerava graditi kuhinja v prvi fazi in se jim je zdelo to zelo 
velika škoda. 
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Najbolj pomembno se jim zdi pri predšolskem varstvu skrb za najmlajše. Da imajo res kvalitetno 
hrano, ker si marsikatera družina res ne more privoščiti, da bi si kupovala dobro hrano in naj 
poskrbijo, da jo bodo vsaj otroci v vrtcu imeli. 
 
Tomaž Paulus je povedal, da se je dvanajst svetnikov odločilo, da predlagajo poimensko 
glasovanje. 
 
Prisotnih je bilo 27 svetnikov. 
 
Svetniki so glasovali poimensko: 
 
Bojan Berčič-VZDRŽAN, Anton Bernik-ZA, Marko Breznik-ZA, Maja Cankar-ZA, Marija Demšar-
ZA, Metod Di Batista-ZA, Aleš Habjan-ZA, Veronika Hartman-ZA, Gregor Hostnik-ZA, mag. Mirjam 
Jan-Blažić-ZA, Valentin Jesenovec-ZA, dr. David Jezeršek-ZA, Borjana Koželj-ZA, Rolando 
Krajnik-ZA, Lea Leona Mlakar-ZA, Tomaž Paulus-ZA, Ciril Peternel-ZA, dr. Mateja Podlogar-ZA, 
Rok Primožič-ZA, Tine Radinja-ZA, mag. Melita Rebič-ZA, mag. Robert Strah-ZA, Klemen Štibelj-
ZA, Davor Tavčar-ZA, Martin Trampuš-ZA, mag. Jožica Vavpotič Srakar-ZA in Viktor Zadnik-ZA. 
 
Svetniki so z 26 glasovi ZA in 1 VZDRŽANIM glasom sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel sklep, da se projekt izgradnje novega Vrtca 
Škofja Loka – Kamnitnik izvede v celoti, vključno s takojšnjo funkcijsko postavitvijo lastne 
centralne kuhinje. 
 
K 9. točki: STRATEGIJA ZDRAVSTVENEGA VARSTVA V OBČINI ŠKOFJA LOKA 
 
Župan je dejal, da je pri pripravi le-te strategije sodelovalo tudi precej svetnikov. Vsem sodelujočim 
se je najlepše zahvalil. 
Menil je, da je prinesla še slabše oz. manj ugodne rezultate, kot so jih predvidevali. Rabijo več 
zdravniških ekip, več zdravniškega osebja in predvsem bistveno več prostora, kot so predvidevali.. 
Zato bo naloga te ali več naslednjih občinskih uprav kar zahtevna, ker se bo potrebno spustiti v 
novo gradnjo. 
 
Kratko predstavitev gradiva je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti mag. Hermina Krajnc. 
Povedala je, da je bila ta strategija zelo zahtevna, še bolj pa bo zahteven sam akcijski načrt in 
implementiranje te strategije. 
To je strategija na dolgi rok. V njej so želeli opredeliti prostorsko podhranjenost in kadrovsko 
podhranjenost. 
Kakšni bodo teami in prostori, vse to je predvideno v tej strategiji. Na dolgi rok bo potrebno resno 
pristopiti, na kratek rok pa računajo na sodelovanje z Osnovnim zdravstvom Gorenjske. 
 
Kratko obrazložitev je podala pripravljavka gradiva Julija Marošek. 
Z delovno skupino, ki je bila imenovana s strani župana, sta s sodelavko izvajali delavnice, hkrati 
sta delno izdelali analize in spisale dokument. 
Ta strategija je usmerjena prvenstveno na prostorske in kadrovske možnosti, niso šli bolj široko. 
Analizirali so kaj se dogaja v vseh štirih občinah in so prišli do štirih ključnih problemov. 
Najbolj pereč problem je prav v Škofji Loki in to je pomanjkanje prostora za izvajanje zdravstvene 
dejavnosti v samem zdravstvenem domu. 
Ne glede na to, da ima zdravstveni dom razpisana nova delovna mesta za nove zdravnike in da bi 
se danes prijavili, nimajo dejansko kam iti. 
S tem je povezan drugi pereč problem in sicer dostopnost do vseh programov. Katere zdravstvene 
dejavnosti ob primarni so še na voljo in v kašnem obsegu so še na voljo občanom. To so primerjali 
z Gorenjsko in s Slovenijo in ugotovili, da je pri vseh dejavnostih dostopnost zdravnikov nekoliko 
manjša, kot je v sami regiji in v primerjavi s Slovenijo. 
Druga stvar pa je, da so dejansko zdravniki preobremenjeni. Trenutno delo opravlja en zdravnik, 
novih normativih pa bi morala delati najmanj dva. To je še en dodatni moment, ki nastopa v teh 
situaciji. 
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Četrta stvar, ki se jim je zdela tudi zelo pomembna, pa je sodelovanje in organiziranje na lokalni 
ravni. Je še veliko prostora za usklajevanje teh potreb na eni strani v samem prostoru z OZG-jem 
in z koncesionarji. 
Posebnost te strategije je, da ni odvisna v celoti od lokalne skupnosti niti od zdravstvenega doma 
ampak je tukaj ena paleta deležnikov, ki določajo koliko sredstev se bo dalo, koliko programov se 
bo izvajalo. 
Strateški dolgoročni cilj je, da vsem občanom zagotavljajo čim kakovostnejšo storitev. 
Osnovni del strategije je, da se v samem območju zorganizira ena močna delovna skupina, ki bo 
zajemala ključne deležnike in ki bo sprotno načrtovala potrebe in ki se bo sprotno ukvarjala s 
problemi prostora. 
 
Kratko obrazložitev je še podala Slavka Zupan iz Nov na razvoja, Razvoj lokalnih skupnosti, d.o.o. 
Tretji steber te strategije so prostori. Zdravstveni dom poka po šivih in dejansko za te normative, ki 
so danes, že nimajo na razpolago prostorov. Zato so ti ukrepi v tej strategiji prestavljeni na treh 
nivojih. 
Prvo je kratkoročno, kjer je potrebno takoj v roku šestih mesecev najti začasno rešitev za cca. 500 
m2, to je za štiri do pet ambulant, skupaj s prostori za razvojno službo, za razvojno dejavnost in 
referenčne ambulante. 
V roku enega leta pa še za cca dve ambulanti, se pravi v enem letu bo potrebno zagotoviti bodisi z 
najemi ali z prerazporeditvami znotraj obstoječega zdravstvenega doma cca. 700 m2. 
Hkrati pa se ne sme čakati z dolgoročno rešitvijo, ker vemo, koliko časa traja načrtovanje enega 
zdravstvenega doma. 
Projekcija in prebivalstva ter gibanja potreb po zdravnikih kažejo, da bodo potrebe še naraščale. Iz 
tega vidika so preračunali, da bi potrebovali cca. 4000 do 5000 m2 dodatnih površin za nov oz. 
drugi zdravstveni center.  
Tukaj se predlagajo ene štiri do pet lokacij. Le-te lokacije je potrebno prostorsko vse preveriti ali so 
primerne z vidika OPN-ja, lokacije, kako je z vidika dostopnosti za paciente, kako je s stroškovno 
učinkovitostjo. 
Glede na to, da načrtovanje zdravstvenega doma lahko traja dve ali tri leta, je potrebno takoj začeti 
z aktivnostmi. 
Je pa dejstvo, da je to najobsežnejši – finančno – del te strategije in da bo potrebno tukaj 
preračunati, kako na kakšne način se s poslovnim delom lotiti tega dela projekta. 
Po drugi strani pa je izvedba te strategije zahtevna, saj je zakonodaja na tem področju zelo 
spremenljiva. Tudi tekom nastajanja te strategije je prišlo do spremembe. 
To je potrebno ves čas spremljati, po drugi strani pa je potrebno načrtovati kadre, da se ne bo 
zgodila situacija kot je sedaj, ko nimajo ne kadrov in ne prostorov. 
 
Mag. Melita Rebič je kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti Občinskega sveta Občine 
Škofja Loka povedala, da je odbor vso to gradivo obravnaval in dal vsem pozitivno mnenje. 
 
Mag. Jožica Vavpotič Srakar je dejal, da je presrečna, da imajo danes to točko na dnevnem redu. 
Po treh letih na katerih so vsaj na petih sejah razpravljali o zdravstvenem varstvu in opozarjali na 
določene pomanjkljivosti, imeli so tudi sestanek z Osnovnim zdravstvom Gorenjske, na katerem je 
bilo samo nekaj svetnikov, so imeli svetniki občutek, da ne dovolj hitro in ne dovolj sploh slišani. 
Ona je v tej delovni skupini tudi sodelovala. Vesela je, da so zunanji strokovnjaki ugotovili vse tisto, 
na kar so svetniki že zadnjih nekaj let opozarjali. Da dejansko zaostajamo, ne samo za regijo, 
ampak za povprečjem Slovenije. Pravzaprav na vseh področjih. 
Vedeti morajo, da so v povprečju v Sloveniji zajete tudi precej nerazvite občine. 
Ločani pa se že po definiciji zelo radi primerjamo z Ljubljano. Tukaj pa sploh ne bodo razpravljali, 
kje so. 
Ona verjame, da se bodo strinjali, da se tukaj odpira zelo veliko vprašanja, ki jih bodo morali v 
nadaljevanju reševati, da je sprejetje te strategije zgolj osnova za naprej. 
 
Mag. Mirjam Jan-Blažić: 
Z nivoja članice imenovane v županovo delovno skupino za pripravo strategije Zdravstvenega 
varstva na področju vseh štirih občin na škofjeloškem in kot svetnica tega občinskega sveta 
ocenjujem, da je pobuda g. župana o izdelavi te strategije bila več kot potrebna oz. da smo se 
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problemov zdravstvenega varstva lotili na ta način. Skozi temeljito analizo stanja smo ugotovili, da 
zaradi enormne prostorske stiske in kadrovske podhranjenosti nismo več kos nalogam, ki bi jih 
morali izvajati, zaostajamo v razvoju na tem področju tako za Gorenjsko kot tudi Slovenijo. 
Velika večina občanov in občank meni, da bi naše zdravstvo moralo biti v pretežni meri ne 
pridobitniško, ker so naklonjeni sistemu, ki bi moral zagotoviti solidarnost in pravičnost pri 
financiranju zdravstva in s tem dostopnost do kvalitetnih in učinkovitih zdravstvenih storitev vsem, 
ne samo tistim, ki jim boljše gmotno stanje to omogoča. 
Zato je potrebno vzpostaviti na našem področju nazaj močan javni zavod primarnega in 
sekundarnega zdravstva, ki bo v dobršni meri izpolnjeval naše potrebe skozi javne ordinacije in 
omejeno skozi koncesije. Upam, da bo reforma zdravstva odpravila nekatere anomalije v našem 
zdravstvenem sistemu in sicer očiten konflikt interesov in uzakonjeno sistemsko korupcijo, ki je 
evidentna na vsakem koraku. Če bo to rešeno, se ne bo več dogajalo, da bodo krožile krilatice v 
smislu, da za javno ordinacijo ne moremo dobiti zdravnikov, ker vsi hočejo imeti koncesijo. Mimo 
grede naj omenim, da ima osebno koncesija, taka kot jo sedanja zakonodaja omogoča, močan 
predznak zasebnega in zelo malo javnega. Koncesija bo za mene priznana kot del javnega 
zdravstva takrat, ko bodo dobički koncesionarja šli nazaj v blagajno javnega zdravstva, kar velja v 
nekaterih drugih državah. 
Za vzpostavitev več javnega zdravstva na našem področju pa bo škarje in platno imela zagotovo 
občina oz. bodoči župan ali županja, ki bo zaradi ugotovljenega stanja morala pristopiti kar kmalu 
izgradnji novega zdravstvenega doma, kjer bomo imeli v pravem smislu ordinacije javnega 
zdravstva, zato se ti novi prostori ne bi smeli po vzorcu iz preteklosti, stihijsko deliti in odprodajati 
koncesionarjem. 
Občani in občanke pričakujejo že kratkoročno določene izboljšave oz. rešitve na najbolj kritičnih 
oddelkih zdravstvenega doma. V zadnjem času jo je kar nekaj občanov kontaktiralo zaradi 
nemogočih pogojev v katerih so danes pacienti in osebje v kletnem delu ZD, kjer je oddelek 
fizioterapije. 
 
Župan je je dejal, da je to vidno tudi iz same študije, ravno pri fizioterapiji so 56% na povprečju 
Slovenije, tako da izjemno zaostajamo. 
To ni strategija samo za Občino Škofja Loka ampak za celo loško območje, ker zdravstveni dom 
pokriva tudi ostale tri občine, tako da bo po potrditvi na Občinskem svetu Občine Škofja Loka in z 
vso razpravo poslana tako Osnovnemu zdravstvu Gorenjske, kot tudi ostalim občinam. 
 
Podžupan Tine Radinja je dejal, da bo strategijo z veseljem podprl in prav tako tudi vse tri 
predlagane sklepe. 
Verjame pa, da je bil namen strategije predvsem to, da dobijo orodje, da ne reče orožje, za 
prizadevanja na izboljšanju k dostopnosti in kakovosti storitev na področju primarnega zdravstva. 
Tam, kjer se konča tretji sklep, se začne ena od nalog, ki jo imajo občinski sveti občin in skupaj 18 
ustanoviteljic, ki ustvarjajo Osnovno zdravstvo Gorenjske in ga skupaj tudi nadzirajo. 
Poiskati morajo vzvode, kako bodo to skupaj počeli predvsem bolje kot sedaj. 
Da oni po nekaj letih opozarjanja pacientov, svetnic, svetnikov sami naročijo analizo, ki pokaže 
kako do konca je raztegnjena ta elastika javnega sistema, se mu zdi neprimerno, če imajo javni 
zavod, ki mora to dnevno spremljati in cikel investiranja prilagoditi potrebam na terenu. To se v 
Škofji Loki ni zgodilo. 
Predlagal je, da naj to strategijo delovna skupina uporablja kot orodje pritiska in lobiranja in 
pozitivne vzpodbude, da se stvari v zdravstvu drugače uredijo. 
 
Metod Di Batista je predlagal še četrti sklep, da se ta delovna skupina vključi v program dela 
občinskega sveta, da vsaj enkrat letno poroča o strategiji, vsaj v obdobju dokler ne bodo dosegali 
boljših rezultatov. 
 
Župan je dopolnil predlog, da vse zapisnike sej pošilja delovna skupina tudi občinskemu svetu. 
 
Anton Bernik je menil, da bi bilo dobro, da bi se čim prej naredil zdravstveni dom v bivši vojašnici, 
saj je tam še dovolj prostora. 
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Župan je menil, da se mora narediti tako, da občina zagotovi zemljišče, osnovno zdravstvo pa 
izvede gradnjo. 
 
Podžupan mag. Robert Strah je dejal, da se pri tretjem sklepu govori, da OZG takoj izvede 
ustrezne ukrepe za kratkoročno kadrovsko in prostorsko rešitev. 
Razlaga je ta, da se govori o pomanjkanju prostora na trenutni lokaciji. Samo prostorsko rešitev ne 
morejo prelagati, ker je to v pristojnosti lokalne skupnosti in da umeščanje to vrstnih objektov ureja 
občina. 
 
Župan je dejal, da je ta sklep kratkoročen, drugače pa je delovna skupina tista, ki mora najti najbolj 
primerno lokacijo. 
Delovna skupina bo primerno sestavljena. Župan je obljubil, da bo do konca leta sestavljena in da 
bo januarja prva seja in jo bo vodil on osebno. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da on to zelo podpira karkoli se zgodi v zvezi z zdravstvom, ker je to 
osnova kvalitetnega življenja. 
Čim prej se to zgodi, tem boljše bo. Prebivalstvo se tudi stara in bo potreb po tem čim več in naj se 
najde neka dolgoročna rešitev. 
 
Tomaž Paulus je dejal, da je na zadnjih teh sejah spraševal o logopedski obravnavi in je bilo v 
odgovoru rečeno, da bo to zajeto v strategijo. Tukaj v teh strategiji tega ni. 
Zdi se mu dobro, da bi bilo to notri. 
 
Julija Marošek je odgovorila, da so v strategiji povzeli potrebe s strani občine in potrebe, ki so jih 
dali zdravniki. 
Logopedi so zajeti v razvojni ambulanti. Razvojna ambulanta se je v Škofji Loki tudi razširila zaradi 
enega pilotnega projekta. Vodi jo sicer razvojna ambulanta iz Kranja in ta ekipa, ki na tem dela, se 
bo povečala. 
Mogoče res to ni posebej izpostavljeno, je pa v strategiji to zelo jasno napisano v analizi stanja – 
kakšno stanje je na področju ambulante, ker so zdravnice, ki tam delajo, na to tudi opozorile. 
Glede na to, da bodo sredstva zagotovljena, tam rabijo še dodatni prostor. 
To je ena od kratkoročnih rešitev, ki jo bo potrebno poiskati. 
 
Prisotnih je bilo 27 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 27 glasovi ZA sprejeli naslednje sklepe: 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Strategijo razvoja zdravstva na območju 
Občin Škofja Loka, Gorenja vas – Poljane, Železniki in Žiri za obdobje 2017 – 2030. 

2. Župan Občine Škofja Loka v roku 2 (dveh) mesecev sprejme sklep o ustanovitvi 
stalne delovne skupine na področju razvoja zdravstva. 

3. Ker zdravstveno dejavnost na primarni ravni v Občini Škofa Loka izvaja javni zavod 
Osnovno zdravstvo Gorenjske, Občinski svet Občine Škofja Loka nalaga 
Osnovnemu zdravstvu Gorenjske, da takoj izvede ustrezne ukrepe za kratkoročno 
kadrovsko in prostorsko rešitev. 

4. Delovna skupina sproti obvešča občinski svet o svojem delovanju. 
 
K 10. točki: ZA OBRATE, KI PREDELUJEJO ALI SKLADIŠČIJO NEVARNE ODPADKE, JE 
                     NUJNO DA SE DOLOČIJO PARAMETRI NA OSNOVI KATERIH LAHKO TI 
                     OBRATI OBRATUJEJO 
 
Župan je dejal, da odbor ni dal pozitivnega mnenja, a kljub temu predlaga obravnavo na tej seji 
občinskega sveta. 
 
Aleš Habjan je kot predsednik Odbora za urejanje prostora, varstvo okolja in prenovo Občinskega 
sveta Občine Škofja Loka predlaga, da se točka umakne z dnevnega reda, ker je bilo 2/3 članov 
odbora brez gradiva in dejansko niso mogli odločati o sklepih, ki so bili predlagani pri sami točki. 
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Poleg tega pa so bili člani odbora tudi mnenja, da bi bilo potrebno sklepe razširiti in zaradi tega so 
predlagali, da bi se ta točka uvrstila na naslednjo sejo odbora in seveda tudi na naslednjo sejo 
občinskega sveta. 
 
Župan je predlagal, da glede na to, da imajo poslovnik, ki ni usklajen z dejansko zakonodajo, da da 
vseeno na glasovanje ali se svetniki strinjajo, da bi ne glede na to, da je bilo negativno mnenje 
odbora, to točko danes obravnavajo na seji. 
Če jo pa bodo zavrnili, pa je vseeno predlagal, da glede na to, da so posebej poklicali poročevalko, 
opravijo razpravo, da bo naslednjič mogoče lažje predelati materijo. 
 
Mag. Mirjam Jan-Blažić je bila zelo pozorna na prvo ugotovitev, da svetniki niso dobili dovolj 
gradiva. Menila je, da se mora to upoštevati. Če ima odbor neko funkcijo pripravljavca gradiva, je 
potrebno upoštevati njegovo mnenje. 
 
Župan je pojasnil, da so svetniki dobili vso gradivo. 
 
Rolando Krajnik je ogorčen, ker je bila napaka občinskih služb, da ni članom odbora posredovala 
gradiva in sedaj o tem govorijo že več kot eno leto. 
Bil je proti temu, da se ne obravnava tega, kvečjemu da se danes obravnava, če pa ima odbor še 
svoje predloge, se pa obravnava še naslednjič. 
 
Martin Trampuš je imel zelo podoben predlog: danes se opravi razprava, lahko glasujejo o teh 
sklepih, vseeno pa je predlagal, da se zadeva uvrsti spet na naslednjo sejo tako kot je predlagal 
pristojni odbor. 
 
Župan je dejal, da je prvi predlog ta, da danes vseeno to točko obravnavajo, sprejmejo sklepe, 
drugi predlog pa je, da je na naslednji seji še enkrat ta tema na dnevnem redu. 
 
Klemen Štibelj je dejal, da je dal odbor negativno mnenje in v poslovniku ta zadeva potem ne more 
iti na sejo občinskega sveta. 
 
Župan je na začetku pojasnil: glede na to, da ta občinski svet ni sprejel predloga oz. direktive oz. 
tolmačenja ministrstva,kako mora biti urejeno v poslovniku, je že zadnjič dejal, da bo ob vsakem 
takem primeru dal na glasovanje in bodo svetniki odločili ali bodo temo obravnavali ali ne. 
 
Tomaž Paulus je dejal, da če se on ne moti, je po poslovniku samo to, da ali odbor potrdi, ali vrne v 
dopolnitev. Ne more pa zavrniti predloga. 
 
Aleš Habjan je povedal, da so se na odboru pogovarjali o vsebini. Ampak ti predlagani sklepi so se 
odboru zdeli premajhni oz. jih je premalo, bi jih razširili. On res ne vidi smisla, da bi te predlagane 
sklepe sprejeli, ker ne bo pravega učinka od tega. 
 
Župan je predlagal, da bo dal na glasovanje ali bodo svetniki o tem danes odločali ali ne. Ne glede 
na to kaj bodo sklenili, je prosil, da vseeno poročevalka pojasni določene zadeve. 
 
Dr. Mateja Podlogar se je strinjala s predsednikom odbora, da so sklepi zelo ohlapni oz. da z njimi 
ne bodo veliko dosegli. 
Ker je problematika tako pereča, je vseeno predlagala, da pustijo te sklepe in dodajo dodatne o 
katerih glasujejo. Ni nobene potrebe da zavlačujejo, ker s tem veliko tvegajo. 
 
Župan je dejal, da ne morejo kar tako novih sklepov sprejemati na sami seji, ker je potrebno 
pogledati ali so pravilni ali ne. Tukaj je občinska uprava, ki jih mora pripraviti skladno s 
pristojnostmi občine, predvsem pa morajo svetniki o tem vsaj malo razmisliti, ne pa da kar tako 
sprejemajo sklepe. 
 
Dr. Mateja Podlogar je dejal, da to niso kar tako sprejeti sklepi. Tisti, ki so bili zainteresirani, so 
prišli in so že na neformalnem posvetu že skoraj oblikovali sklepe. 



11 

 

Župan je tudi takrat predlagal, da bi jih poslali občinski upravi in bi jih lahko danes že sprejeli. 
 
Aleš Habjan je dejal, da je na koncu zaključkov iz poročila naštetih kakšnih petnajst alinej in iz 
tistega zaključka bi morali povzeti sklepe. Morajo bi jih biti cca deset. To niti odbor niti občinski svet 
ni sposoben tega sedaj pripraviti in sprejeti. To mora občinska uprava pripraviti, odbor mora o tem 
razpravljati in potem gre to na občinski svet. Tak je postopek, ki je že stalnica. 
 
Metod Di Batista je povedal, da je bil tudi prisoten na seji odbora. Ni bil tak problem, da niso prejeli 
gradiva. Največji problem je bil, da se niso strinjali s predlaganimi sklepi. Strinjal se je, da danes 
opravijo razpravo, na naslednji seji pa bodo o tem glasovali. 
 
Prisotnih je bilo 27 svetnikov. 
 
Svetniki so z 24 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel sklep, da predlagana toča ostane na dnevnem 
redu, glasovanje pa se prestavi na naslednjo sejo občinskega sveta. 
 
Na predlog župana je vodenje seje prevzel podžupan Tine Radinja. 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva je podala vodja Oddelka za okolje, prostor in občinsko 
redarstvo Tatjana Bernik. 
 
Potem je še na kratko podala pojasnilo Alenka Markun iz Okoljskega svetovanja. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da je podjetje Ekologija napisala, da imajo 9 ton strupenih odpadkov. Po 
drugi strani pa je znan podatek, da naenkrat skladiščijo od 300 do 500 ton nevarnih odpadkov. To 
mu ni čisto jasno, če mu lahko ona kaj več pove o tem. 
 
Alenka Markun je odgovorila, da se teh 9 ton nanaša na cianide, se pravi, da imajo skladiščenih 9 
ton cianidov in za te oni lahko rečejo, da so strupeni odpadki. Za ostale odpadke, ki so jih pač oni 
poslali na določen dan, pa so zelo natančni podatki katere vrste odpadkov so, samo iz števila 
odpadkov ne morejo vedeti kakšna je njihova nevarnost, razen za cianide. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da kolikor ve, imajo oni zelo različne te odpadke. To želijo še poglobiti. Ali 
so odpadki od kanalizacije tudi strupeni? 
 
Alenka Markun je odgovorila, da ona to težko reče. Veliko imajo galvanskih odpadkov. Veliko imajo 
tudi kromatov, kjer je krom 6 +, ki je tudi strupen, ampak na pamet ni mogoče zaključiti ali spadajo 
med strupene z oznako H1. To lahko rečejo samo za cianidne odpadke. 
 
Dr. Mateja Podlogar je vprašala, če skladiščijo 9 ton strupenih odpadkov, ali so potem oni 
SEVESO zavezanci? 
 
Alenka Markun je odgovorila, da je gledala javno dostopno poročilo o vplivih na okolje, ki je 
objavljeno na spletnih straneh Arsa in tam so oni napisali, da cianidni odpadki spadajo v skupino 
H1, vendar so oni navedli, da se tam nahaja maksimalno 1 tono odpadkov. 
 
Dr. Mateja Podlogar je dejal, da to vedo in da je to zelo zanimiv podatek in zaskrbljujoč. Njo je 
zanimalo drugače. Tam je napisana 1 tona. Oni so dali podatek, da hranijo 9 ton. In glede na to, pa 
padejo pod to kategorizacijo SEVESO zavezancev. 
In skozi to bi morali narediti scenarji večjih nesreč, požar, eksplozija, širjenje nevarnih snovi. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da piše v gradivu, da bi moral požarni načrt narediti čisto en neodvisni in 
ne samo interno. 
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Alenka Markun je pojasnila, da je Ekologija posredovala podatke, kjer so napisali, da imajo izdelan 
požarni načrt in da so ga poslali gasilski enoti. 
Gasilska brigada Škofja Loka pa ima  dolžnost ta požarni načrt pogledati in dati nanj pripombe. 
 
Metod Di Batista je dejal, da je bila ta problematika že velikokrat obravnavana tako na občinskem 
svetu kot tudi drugod in je ena bolj perečih zadev v naši občini, sploh glede na pretekle dogodke, ki 
so se dogajali v Sloveniji. 
Ugotovitev v poročilu je, da sta v Občini Škofja Loka dve problematični podjetji: Ekologija in SVP 
AVIO. 
Njega osebno je predvsem zbodla ugotovitev oz. navedba, da ni znano ali imajo vsa podjetja, ki so 
spremenile namembnost dejavnosti v nekem prostoru zato ustrezno gradbeno dovoljenje. To je 
lahko ena najbolj problematičnih zadev in zato je predlagal, da dejansko vključijo v predlog 
sklepov, večino teh alineji, ki so na koncu zapisane, se mu zdijo zelo smiselne in bodo lahko 
dosegli, da se bo naredilo nekaj, kar se danes ne dela. 
Mogoče pa bi pri teh dveh problematičnih podjetjih že začeli preverjati ali imajo gradbeno 
dovoljenje ali ne.  
 
Podžupan Tine Radinja je dejal, da je tudi tako razumel na začetku seje: zaključek razprave in 
poročilo, ki je temu sledilo iz prejšnjega postane predlog sklepov za prihodnjo sejo, gredo na odbor 
in zopet na občinski svet v odločanje. 
 
Dr. Mateja Podlogar je dejala, da če se spremeni namembnost, se mora zaprositi za novo 
gradbeno dovoljenje in novo uporabno dovoljenje. 
Predlagala je, da se zaprosi za revizijo postopka in vsebine pridobljenega uporabnega in tudi 
gradbenega dovoljenja pri obeh dveh podjetjih. 
 
Martin Trampuš je uvodoma povedal, da je bil ta neformalni posvet, ki so ga imeli svetniki en teden 
nazaj, zelo razsvetljujoč. 
Strinjal se je z mnenjem odbora, ki je sicer predlagal, da se ta točka umakne, strinjal se je z 
mnenjem, da so sklepi izjemno benigne narave. 
Zadeve tečejo, vsakič, ko se zadeva umakne, gre mesec in pol časa. En teden nazaj so se 
pogovarjali o tem, da je treba pozvati Arso, da naj preveri to in ono, naj gre na teren. 
 
Podžupan Tine Radinja je dejal, da občina v nobenem primeru ne more biti stranka v postopku ob 
podelitvi tega gradbenega dovoljenja. 
 
Mag. Mirjam Jan-Blažić je menila, da je stanje, ki je sedaj prikazano dejansko stanje glede zalog 
odpadkov zanjo kot kemika katastrofalno. Zanimalo jo je teh 9 ton cianidnih odpadkov v primeru 
ekološke nesreče ali je izračunano koliko cianovodika bi se tvorilo in kaj bi to pomenilo za okoljno 
prebivalstvo, ki je zelo blizu. 
Osebno je menila, da je ta podatek kar je Ekologija najavila, da ima na zalogi samo 1 tono, sedaj 
pa je krat 9, to pa je katastrofa. 
To je absolutno potrebno objavljati v javnosti. Arso pa ne pride na lokacijo. Javno je potrebno to 
objavljati. 
 
Dr. Mateja Podlogar je predlagala, da bi občinska uprava podala prijavo na Arso oz. da bi se 
obvestilo ustrezne inšpekcije v smislu, da je bila narejena raziskava, so se zbirali podatki, le-ti so 
prišli, prišlo je 9 ton, seveda strokovne službe občinske uprave so z vso pravico pogledale kakšne 
podatke so dale za izdajo soglasja. 
 
K 11. točki: ODGOVORI NA SVETNIŠKA VPRAŠANJA 
 
Tomaž PAULUS (SLS) je dejal, da je imel vprašanje na strani 13 pod drugim vprašanjem. Tam 
piše, da ga je zanimalo kdaj lahko pričakujejo povezovalno cesto Meja – Trata.  
Župan je dejal, da ko bo sprejet OPN. 
To je zanj premalo. Prosil je vsaj časovnico. On verjame, da tisti dan, ko bo sprejet OPN, ceste še 
ne bo. Ko bo sprejet OPN, se bodo verjetno pogovarjali naprej. Zanimalo ga je kdaj se računa 
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sprejetje OPN-ja, koliko je potem potrebno za projektiranje, koliko za umestitev državne NRP-je in 
tako naprej, tako da se vidi časovnica kdaj bi bilo možno cesto Trata – Meja res otvoriti. 
 
Podžupan Tine Radinja je odgovoril, da bo odgovor dopolnjen. 
 
Župan je odgovoril, da bo predvidoma v naslednjih štirinajstih dneh se bodo dobili z ministrom tudi 
o tem vprašanju, ker skušajo priti do avtoceste, da vidijo kakšne so zagate okoli Ljubljane in to bo 
tudi razbremenilo to cesto in bodo to vprašanje tudi tam postavili. 
 
Rolando KRAJNIK (KEL) je na prejšnji seji postavil vprašanje glede odlagališča odpadkov, kjer je 
večja količina odpadne plastike in da bo Loška komunala odgovorila in odgovora ni zasledil med 
poslanim gradivom. 
 
Podžupan Tine Radinja je povedal, da je odgovor med ostalimi odgovori. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da ga je na strani 6 zelo negativno presenetil odgovor župana. Namreč 
prej ko so spremljali strategijo razvoja zdravstva so pač nekaj sprejeli. Leta 2014 so tudi sprejeli 
strategijo varovanja zraka še v prejšnjem sklicu v kateri je bilo določeno, da se bodo postavili 
merilniki do leta 2019 med drugim tudi za formaldehid in fenol. 
Župan je najprej rekel, da to bo, potem da ne bo. Sedaj na koncu je pa odgovor, da se bo meril 
samo ogljikov monoksid, dušikove okside, ozon in prašne delce, nikjer ni pa fenola in 
formaldehida, ker sta dokazano strupene tvarine in dokazano strupita ljudi na Sv. Duhu, na 
Godešiču in v Hafnerjevem naselju in ga zato zanima zakaj se tega ne naredi oz. zakaj je to 
izpadlo. 
 
Podžupan Tine Radinja je dejal, da bo odgovor dopolnjen. 
 
Rolando Krajnik je imel še vprašanje na strani 7 glede natečaja za trg pred UE. On ni trdil, da 
morajo biti tukaj kocke, on je samo vprašal če je to v skladu z natečajem. Na to vprašanje ni dobil 
odgovora. 
Dobil je samo odgovor, da kocke niso bile predvidene. On pa je vprašal ali je ta rešitev v skladu z 
izbiro natečajne komisije. 
 
Podžupan Tine Radinja je odgovoril, da je natečajna komisije izbrala to kot najugodnejšo rešitev. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da je njegova informacija taka, da se je komisija drugače odločila. 
Kar se tiče Name, ne bo tukaj nič govoril, ker se bodo o tem pogovarjali drugje. 
Kar se tiče pa odgovora glede meje zamrzovanja. Iz občine je dobil odgovor od Loške komunale. 
Prosil je, če se lahko pridobi mnenje enega neodvisnega strokovnjaka ali po njegovem mnenju 
more začetna točka hišnega priključka biti pod mejo zamrzovanja. 
 
Tomaž Paulus na strani 14 šesto vprašanje: Zapisnik posnetka seje in dopis je priložen. 
On ga ni našel ne v papirnati in ne v elektronski obliki. 
 
Podžupan Tine Radinja je dejal, da bodo preverili in v kolikor ga ni bilo, bo priložen. 
 
K 12. točki. POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 
 
Metod DI BATISTA (SLS): 

1. Gospod ga je naprosil za pridobitev informacije v zvezi z njegovo pobudo za postavitev 
kapelice na Sorškem polju – Prvi gozdiček, ki jo je občinski upravi posredoval spomladi. V 
zvezi s tem je vprašal v kakšni fazi je postopek obravnave njegove pobude in kdaj bo dobil 
odgovor? 

2. Na cesti pred šolo v Retečah so parkirišča namenjena za starše, ki pripeljejo otroke v vrtec 
in šolo. Parkirišča pa so dostikrat zasedena cel dan – verjetno jih uporabljajo vozniki, ki 
prestopijo na vlak – zato jih starši ne morejo uporabljati. Dal je pobudo, da se parkirišča 



14 

 

ustrezno označijo za uporabnike, ki jih uporabljajo za kratkotrajno parkiranje pri prevozu 
otrok v šolo in vrtec. 

3. Na osnovi obvestila Župnije Reteče in predsednika KS v zvezi s problematiko pokopališča v 
Retečah je dal naslednji pobudi: 
a) Da se v proračunu občine za leto 2018 zagotovijo sredstva za pripravo idejnega 

projekta za izgradnjo mrliških vežic in širitev pokopališča in  
b) Da se za ureditev mrliških vežic in širitev pokopališča v Retečah na nivoju občine 

oblikuje delovna skupina, ki bo vodila celoten projekt. 
 
Rolando KRAJNIK (KEL) je dejal, da bo najprej začel z zelo grozno zadevo, ki se je zgodila pred 
kratkim na Osnovni šoli Cvetka Golarja. Konec septembra je prišlo do fizičnega napada enega 
učenca za drugega učenca. Ta pretepeni otrok je dobil več udarcev v glavo in sicer s strani dijaka, 
ki je zelo velik in se menda tudi ukvarja z borilnimi veščinami in je bil pred kratkim prešolan iz ene 
druge šole. 
Ta napad so obravnavali na Svetu šole in takrat niso prišli do nekih zaključkov. Problem pa je v 
tem, ker se je čez 14 dni zgodil še hujši napad in je ta isti učenec pretepel enega fanta tako, da če 
ne bi bil športnik, ga bi lahko resneje poškodoval in bi mu bilo mogoče ogroženo življenje. Bil je 
podplut, držal ga je za vrat in ga tolkel z vso močjo in to se je dogajalo prvič v šoli v WC-ju, drugi 
primer pa je bil na postaji. 
Potem so starši sklicali izredno sejo Sveta staršev na katerem so med drugim izrekli nezaupnico 
ravnateljici. 
Ampak ravnateljica v tem primeru ni ravnala v skladu s pravili in zakoni. Rekla je oz. v prvem 
primeru ni obvestila CSD-ja, staršev, policije ampak je bil v bistvu pogovor samo na ravni 
razredničarke. Na radio je tudi izjavila, da je šlo samo za en udarec, kar je že sam po sebi dovolj, v 
resnici pa je šlo za več udarcev in to zelo močnih. 
Ta učenec v prvem primeru se je bal, ker mu je drugi grozil, da mu bo ne vem kaj naredil, če bo 
povedal naprej. 
Ravnateljica se temu ni posvetila z dolžno pozornostjo, zato je prišlo tudi do drugega napada. Če 
bi takoj obvestila policijo, CSD in vse ostale organe, bi verjetno tega učenca začasno odstranili iz 
šole, dokler se ne bi stvar razjasnila. Ker pa se je to nekako zamolčalo, je potem na drugega 
učenca naredil načrtovan napad v katerem je že dopoldne govoril po šoli, da ga bo danes razbil. 
Po enih variantah je bilo rečeno, da je bila prisotna učiteljica po drugih da ni bila, to ni sigurno. V 
glavnem ga je tako pretepel, da je prišla policija. V drugem primeru pa je bil CSD obveščen o tem. 
Poziva Občino Škofja Loka kot ustanoviteljico šole, da temu primeru posveti primerno pozornost, 
da se s predsednico sveta staršev pozanima o zapisnikih tega sveta staršev, da pridobi informacije 
iz policije, CSD in da ukrepa, prijavi na ministrstvo. 
Po njegovem mnenju ta ravnateljica ni več sposobna opravljati tega dela in zato je predlagal, da 
občina pridobi najprej informacijo o vseh vpletenih in postopa v skladu z zakonom in pravili. 
 
Podžupan Tine Radinja je dejal, da imajo strokovne službe, ki so strokovno usposobljene za to ko 
pridejo in so obveščene. Na CSD-ju se veliko srečujejo z nasiljem v družini, med mladostniki in 
njihovo znanje, veščine in sposobnosti so primerne za reševanje takih problemov. 
Občina je ustanoviteljica javnega zavoda in preko tega izvršuje svoje. 
 
Klemen ŠTIBELJ (NSi): 

1. Nekdaj je obstajal fond, kjer so društva, ki so bile člani te gasilske zveze, dobili določen 
denar ob praznovanju obletnic. Sedaj tega ni več urejenega ampak vsaka občina to urejuje 
posebej in zato je dal predlog, da Občina Škofja Loka  poskrbi za svoja gasilska društva, ki 
v nekem letu praznujejo obletnico in jim nameni toliko finančnih sredstev kot praznujejo let. 
Se pravi toliko let krat deset, v primeru 100-letnice je to 1000€. To je simbolični znesek, ki 
ga društvo porabi za pripravo praznovanja. 

2. Župan je prej dejal, da se čez dva tedna sestane z ministrom Gašperšičem. Tu je dal 
predlog, naj na tem sestanku obravnavajo tudi problematiko ceste v Selško dolino. G. 
Bernik je že večkrat dejal, da je več kritičnih točk. V preteklosti je bilo rečeno, da so načrti 
že narejeni. Ne glede na to, da občina nima osnovnega interesa, da bi tudi naša občina 
morala odigrati ključno vlogo pri obnovi te ceste, ki bi morala biti že obnovljena ne pa da se 
še ne ve kdaj se bo začela obnova. 
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3. Svet staršev Ivana Groharja je obravnaval oz. je bil tudi na kratko seznanjen z namero 
občine, da bi se nekje v bližini Osnovne šole Ivana Groharja delala cesta oz. most proti 
Vincarjem. 
Kar je bilo tam predstavljeno, svet staršev in svet šole s tem ni bil natančno seznanjen oz. s 
tistim, kar je tam bilo, se ni strinjal. Dal je pobudo, da se jasno pove kaj občina tam misli 
graditi oz. kakšni so plani za tam in da maksimalno upošteva da se ne bi okolje šole 
poslabšalo iz vidika varnosti. 

 
Rolando KRAJNIK (KEL): 

1. Zanimal ga je hidrant pod tem novim trgom, če je v skladu s pravili, ker je tako majhen? 
2. Več občanov ga je opozorilo, da je na začetku Hoste nastalo zelo mlado naselje in v tem 

naselju je zelo veliko majhnih otrok. Tam je še sedaj omejitev 40 km/uro. Tam se ceste 
drugače izravna in se omejitve nobeden ne upošteva. Kadarkoli je tam radar, je tam največ 
kršitev. Predlagal je, da bi se proučila možnost, da bi se kljub vsemu tam postavila kakšna 
fizična ovira. Dejstvo je, da je tam nevarno, da tam ljudje živijo in nimajo pločnika. 

3. Pred kratkim je bila zopet nesreča pri prehodu za pešce iz Gorenjske banke proti avtobusni 
postaji. Deklico je povozil avtobus. Tisti prehod za pešce je potrebno nekako urediti. Za to 
so strokovnjaki. Tam so bile tudi že smrtne žrtve, zaenkrat so samo poškodbe. Tam je 
problem, ker se takoj iz stopic stopi na cesto in je nujno potrebno tam nekaj narediti. 

4. V njegovi ulici se je začel spodsuvati asfalt. Če on ne bi javil, bi tam nastala luknja. Po 
njegovi urgenci so to zakrpali z peskom in ga zanima kdaj bo to izvajalec naredil. Ali bo to 
pred zimo? 

 
Aleš HABJAN (SDS) je imel eno pobudo v imenu odbora. 
Na zadnji seji je bila dana pobuda enega od članov, da naj občinska uprava poda pobudo Loški 
komunali, da preveri informacijo o obstoju meteornega kanala na območju nekdanje Gorenjske 
predilnice in njegovem neposrednem iztoku v Traški graben. 
 
Gregor HOSTNIK (SDS) je imel eno prometno pobudo v zvezi z vključevanjem iz Puštala na novo 
južno – Poljansko obvoznico, kjer je zadeva zelo nepregledna. 
Kmalu po izgradnji obvoznice je že bila dana pobuda, da bi se tam postavilo ogledalo. Ali se zavija 
levo proti tunelu ali desno v Poljansko dolino, je zadeva zelo nepregledna. 
Ogledalo je postavljeno tako, da se prometa, ki prihaja iz tunela, ne vidi. Prosil je, da se to opozori 
na pristojno državno službo in da se to uredi. Tam so hitrosti že kar velike. V tunelu je 60 km/uro, 
do izvoza za Puštal je 200 m in vsi tam pospešujejo in enkrat bo tam prišlo do nesreče. Na srečo jo 
do sedaj še ni bilo. Če se to lahko nekaj uredi. 
 
Tomaž PAULUS (SLS): 

1. Vrnil se je na pobudo, ki jo je dal pred enim letom, ko je predlagal, da se razišče možnost 
da bi na dolgoročno postavili zdravstveni dom v vojašnici. Tudi današnja strategija je na to 
pokazala, da je to ena od možnosti. Verjetno je to zadeva, ki gravitira na OPPN vojašnica 
vzhod. Verjetno bo potrebno pregledati vse možnosti bolj natančno in bo verjetno potrebno 
razmišljati o kakšnem gasilskem domu na primer v Stari Loki. Na dolgi rok ga bo potrebno 
verjetno kam premakniti. Že dolgo nazaj je bila dana pobuda, da bi združili gasilni dom 
Škofja Loka in Stara Loka v bivši vojašnici. Naj se to pogleda. 

2. Ko kaže, da bodo čez leto in pol dobili vrtec v vojašnici, bo pa verjetno to zelo veliko 
vplivalo na sam promet po Partizanski cesti in vključevanje na Kidričevo cesto pri 
informacijski točki in menil je, da je potrebno biti pripravljen z rešitvijo kakšnega krožišča 
tam. 

 
Podžupan Tine Radinja je dejal, da se ne bo spremenil tam samo promet z avtomobili, ampak tudi 
za pešce in kolesarje bo tam drugače. 
 
Davor TAVČAR (IDS): 

1. Po nekaj mesecih je zopet gneča pred glasbeno šolo v času ur. Predlagal je, da se redarji 
malo usmerijo tudi na ta konec. Čisto preventivno, ker je včasih zelo težko zapeljati mimo. 
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2. Nekaj občanov iz Puštala se je pritožilo, da je zelo nepregledna zadeva pri vključevanju na 
obvoznico v Puštalu. Predlagali so podobno rešitev, kot jo imajo na nekaterih takih mestih, 
kjer je ob tem izhodu oranžna luč, ki prične utripati, kadar se bliža vozilo iz tunela in opozori 
na nevarnost in je bistveno manj neugodnih situacij. 

 
Marija DEMŠAR (PL) je dala pobudo za Občino Škofja Loka da se posluži tudi določene ljudi, ki 
gredo v zapor ampak opravljajo družbeno koristno delo. Na Centru za socialno delo se je 
pozanimala, določene občine tudi te stvari izkoristijo in pobuda je bila že dvakrat poslana na 
Občino Škofja Loka in ni bilo nobenega odgovora. Lahko bi se porabili za določena manjša dela: 
čiščenje ali karkoli, odvisno, kakšne osebe so. 
 
Podžupan Tine Radinja je povzel: da bi se pridružili programu, ki nam omogoča, da bi te osebe 
delo opravljale tudi v naši občini. 
 
Dala je pobudo na prejšnje vprašanje, ki ga je podala dr. Mateja Podlogar in sicer prihod starejših 
ljudi na upravno enoto. 
Ona jih je veliko pripeljala že sem in to ne gre tako enostavno. Dala je pobudo, da se pred upravno 
enoto nekje postavi kakšna klopca ali karkoli. Če se pripelje enega starejšega, ga je potrebno 
nekam posesti, da počaka, da se pride iz parkirišča. 
 
Mag. Mirjam JAN-BLAŽIĆ (SD): 
V Občini Škofja Loka smo na Kapucinskem trgu pred časom postavili prvo polnilnico za električne 
avtomobile, kar je seveda pohvalno in v skladu z našim sloganom LOŠKO EKOLOŠKO. Zanima 
me koliko je znašala vrednost te naložbe in kdo je od zunanje stroke sodeloval pri izboru le-te, 
koliko znaša čas polnjena baterije in koliko je do sedaj bila njena izkoriščenost kot tudi ali je znan 
podatek, koliko električnih avtomobilov že imamo na našem področju. Do mene je prišla pripomba, 
da se nekateri lastniki električnih avtomobilov ne morejo direktno priklapljati na to polnilnico, ker bi 
morali pred tem preskrbeti posebni priključek, ki stane kar cca 300€. Zato to polnilnico ne koristijo 
in polnjene rešujejo drugje. 
 
Podžupan Tine Radinja je dejal, da ni pomembno koliko je električnih vozil v občini, saj je 
namenjena polnilnica tudi ostalim obiskovalcem. 
 
Ciril PETERNEL (NSi) se je najprej zahvalil za posredovanje njegove pobude na GZ Trata. Upal, 
je, da bo dobil malo bolj točne podatke: pričetek izvajanja del. 
Prosil je župana, da se dogovori z medvoškim županom kako zaustaviti vožnjo šleparjev skozi vasi 
Sora, Draga, Gosteče, Pungert razen za dostavo. Prosil je za ukrepanje. 
 
Klemen Štibelj je dejal, da je bil v roku enega meseca referendum in volitve. V Občini Škofja Loka 
je 25 volilnih mest. Naj bi se na ravni okrajne volilne komisije nekaj razmišljalo o zmanjševanju 
volilnih mest. Predlagal je, da bi tudi občina razmislila o tem, da bi se število volilnih mest nekolik 
zmanjšalo in če se bo to delalo na ravni okrajne volilne komisije, je predlagal, da se to dela skupaj, 
da ne bi bilo zmede ljudi. 
 
Dr. David JEZERŠEK (NSi) je dal pobudo, da se financira vzdrževanje cest, da ne bo prihajalo do 
tega, da bi bil plevel na cestah pol metra visok kot je bil letos. 
 
Dr. Mateja PODLOGAR (KEL): 

1. Dobila je informacijo, da se ene stvari gradijo spet v Sv. Duhu – napeljave in jo zanima ali 
gre za odpravo napak pri gradnji meteorne kanalizacije, kjer je nekaj poplavljalo in so se 
nekaj dogovarjali. Ali gre za to ali gre za gradnjo novih meteornih vodov? In če gre za 
gradnjo novih vodov je prosila, če se lahko pove za koliko hiš in če občina namerava s tem 
prebivalcem zaračunati komunalni prispevek in v tem primeru kakšen bo ta skupni znesek? 

2. Na Novem svetu nasproti Name je na levo asfaltirano parkirišče, na desno pa ni. Zanimalo 
jo je zakaj tam ni asfaltirano, ker tam deluje malo neurejeno. Kdaj bi se to lahko uredilo? 

3. Dala je pobudo, da bi se za Vincarje postavila tabla kot je drugje za vasi oz. ulice. 
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4. Dala je pobudo, da bi se table začele poenotiti. Ko se zavije pri cvetličarni na levo proti 
Vincarjem, je tam množica enih tabel. Med njimi pa se izgubijo table za prenočitve. Zdi se ji, 
da je to zelo ena velika škoda. Samo ena od teh nočitev je označena na klasični način z 
rjavo tablo. Predlagala je, da se to čim prej uredi. 

5. Glede na odgovor, je imela še eno dodatno vprašanje: spraševala je o reviziji, ki se odvija 
in je bilo odgovorjeno, da je ena revizija in da je bil sklep za to revizijo izdan 24. 1. 2017 in 
da je še vedno samo sklep. Niti osnutka niti nič in jo je zanimalo kje se čaka, kakšen je 
problem in če je ta problem na strani občinskih služb? 

6. Parkiranje pred upravno enoto: takrat je bilo rečeno oz. g. župan je dejal, da bo to pogledal 
tudi Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. Prosila je, da se pove kaj je ta svet 
ugotovil. Ne gre samo zato, da lahko nekoga nekje odložiš ampak da bi nekdo, ki težko 
hodi, parkiral blizu vrat kamor mora iti ne da je odvisen od nekoga. Tako mu pa ne 
preostane drugega kot da parkira na hribu, na parkirišču, ki itak ne bo mogel potem priti gor 
ali pa nasproti avtobusne postaje pa bo moral dolgo hoditi, pa spet ne bo mogel. Veliko je 
starejših ljudi v občini, kar je dobro, in jim je potrebno omogočiti, da bodo lahko parkirali 
nekje blizu, ker težko hodijo. 

 
Maja CANKAR (SDS) je opozorila na cesto proti Lubniku, ki je ponekod v zelo katastrofalnem 
stanju. Ali so kakšni plani? V zgornjem delu se cesta zelo poseda in je nevarna za avto kot za 
kolesarje. Je pa zadeva tukaj zelo oblegana. 
 
Podžupan Tine Radinja je dejal, da je v planu sanacija. 
 
Župan je odgovoril, da je en posedek urejen, drugi je v planu v mesecu novembru, ker gre to z 
intervencije, ker je tu plazovito, tretji pa spomladi. 
 
 
 
 
 

 
Podžupan Tine Radinja se je vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in sejo zaključil ob 20.20 uri. 
 

 
 

 
Občina Škofja Loka 
Župan 
mag. Miha JEŠE 


